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Rady Miejskie Mariusza Hanefelda

Zwracam się z interpelacją do Burmistrza Miasta Koła w sprawie

zamontowania ławek obok skwerku przy ulicy Nowowarszawskiej.

Interpelacje wnoszę na prośbę mieszkańców starej części miasta/którym

brakuje miejsc, gdzie mogli by usiąść,odpocząć, spotkać się i spokojnie

porozmawiać. Myślę że prace przy montażu ławek nie wymagają większych

ustaleń/gdyż działka należy do miasta, nie wymagają również nakładów

finansowych. Udało mi się również ustalić iż miasto dysponuje jeszcze kilkoma

ławkami z demontażu w parku 600 lecia. Chciałbym podkreślić że ławki w tym

miejscu już kiedyś były ale zostały zdemontowane wraz z ogródkiem piwnym

przynależącym do pobliskiego sklepu na wniosek poprzedniego burmistrza.

Z góry dziękuje za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby


